

Title (en)

Yellowing-resistant decorative film for coating a holder, in particular a component of an automobile or a piece of furniture, with a coating compound comprising at least one barrier coating and a decorative coating

Title (de)

Vergilbungssarme Dekorfolie zum Beschichten eines Trägerteils, insbesondere eines Bauteils eines Automobils oder eines Möbelstücks, mit einem zumindest aus einer Barrièreschicht und einer Dekorschicht bestehenden Schichtenverbund

Title (fr)

Feuille de décor à faible jaunissement pour le revêtement d'un élément de support, notamment un composant d'automobile ou de pièce de mobilier, doté d'un composite de couche constitué d'au moins une couche de barrière et d'une couche de décor

Publication

**EP 2556966 A1 20130213 (DE)**

Application

**EP 11177468 A 20110812**

Priority

EP 11177468 A 20110812

Abstract (en)

A yellowing-resistant decorative film has a laminate of a barrier layer and a decorative layer, which is produced by co-extrusion. The barrier layer contains an ethylene-vinyl alcohol copolymer (EVOH) and/or polyamide and/or mixture of EVOH and polyamide.

Abstract (de)

Vergilbungssarme Dekorfolie zum Beschichten eines Trägerteils, insbesondere eines Bauteils eines Automobils oder eines Möbelstücks, mit einem zumindest aus einer Barrièreschicht und einer Dekorschicht bestehenden Schichtenverbund, wobei der Schichtenverbund durch Coextrusion hergestellt ist. Die Barrièreschicht besteht im Wesentlichen aus einem Ethylen-Vinylalkohol-Copolymer (EVOH) und/oder einem Polyamid und/oder einer Mischung aus einem EVOH und einem Polyamid.

IPC 8 full level

**B44C 1/165** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B44C 1/165** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] WO 2006052698 A2 20060518 - AVERY DENNISON CORP [US], et al
- [XI] US 2011117341 A1 20110519 - YOSHIZAKI HIROYUKI [JP], et al
- [XI] DE 102010005277 A1 20110728 - OBERMUEHLE POLYMERTECHNIK GMBH [DE]

Cited by

EP3415311A1; WO2020020544A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2556966 A1 20130213**

DOCDB simple family (application)

**EP 11177468 A 20110812**